
Referat	fra	bestyrelsesmøde	30.	nov.	2022	kl.	19.00		
	
	

Tilstede:	Hanne,	Birthe,	Søren	og	Christian	J.	
	

	
Da	mødet	var	planlagt	som	arbejdsmøde	omkring	havebrug,	var	der	ikke	en	dagsorden,	og	der	var	derfor	
ikke	lagt	op	til	et	referat.	Men	der	var	alligevel	lige	lidt	sager,	vi	skulle	forholde	os	til.	
	

• Charlie	er	fratrådt	sin	bestyrelsespost.	Det	er	med	beklagelse	fra	begge	sider	dette	sker,	og	vi	
takker	Charlie	for	hans	store	indsats	for	foreningen	gennem	hans	ni	år	i	bestyrelsen.	Suppleant	
Christian	F.	tiltræder	posten.	

	
• Bestyrelsen	har	modtaget	en	alvorlig	anklage	om	overtrædelse	af	regler	og	retningslinjer.	

Bestyrelsen	har	bedt	om	uddybende	oplysninger,	så	der	kan	handles	konkret	på	anklagerne.	
	

• Vi	startede	på	slavisk	gennemgang	af	teksterne	vedr.	definition	af	havebrug.	Vi	nåede	
tilfredsstillende	langt,	men	der	stadig	meget	arbejde	foran	os,	så…			

	
• Næste	gang	bestyrelsen	mødes	bliver	d.	14.	dec.	til	arbejdsmøde	omkring	definition	på	havebrug.	

Hos	Birthe.	


